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Abstract (en)
The sanitary fitting connecting block has at least one connection (1) for a house installation water feed conduit and at least one connection for a
conduit leading to a user. A flushing block (15) is connectable to the connecting block instead of to the sanitary fitting and produces a connection
between the housing installation connection and a connection for the user. The connecting block has a dividing position (4) for the sanitary fitting and
openings (3) issuing in the dividing position and connected with a connection. The flushing block has channels (10) which work in conjunction with
the openings of the dividing position.

Abstract (de)
Zur Erleichterung der Installation von sanitären Einrichtungen wird vorgeschlagen, an einem Anschlußblock, an dem eine sanitäre Einrichtung wie
beispielsweise ein Mischventil angebracht werden soll, einen Spülblock anzubringen, der Kanäle aufweist. Der Spülblock wird so angebracht, daß er
eine Zuleitung mit einer zum einem Verbraucher führenden Ableitung verbindet. Vorzugsweise ist der Spülblock derart ausgebildet, daß er in einer
bestimmten Position möglichst zwei Zuleitungsanschlüsse mit je einem zu einem Verbraucher führenden Anschluß verbindet. Nach Anbringen des
Spülblocks kann das Installationsnetz durchgespült und anschließend auf Druck geprüft werden.
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